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Inleiding 

Op 14 september 2018 heeft de PvdA vragen gesteld aan het college over het evenement De 

Vliegende Vrienden. In deze informatienota vindt u de vragen en de beantwoording daarvan. 

 

Beantwoording vragen 

Was de gemeente op de hoogte van de langdurige opbouw van het festival (2 weken) en de overlast 

die dat voor de omwonenden, gebruikers van het park en de ondernemer met zich mee zou brengen?  

De Vliegende Vrienden werd voor de eerste keer in Zwolle georganiseerd en was dus zowel voor de 

organisatie als de gemeente nieuw.  

Bij grootschalige evenementen wordt in een vroeg stadium overleg georganiseerd met de organisatie 

voor de voorbereiding van de vergunningverlening van het evenement. Dat is nu ook gebeurd. De 

organisatie wilde gezien de benodigde opbouwtijd voor onder andere het podium een totale afsluiting 

van het park voor langere tijd. De gemeente heeft, met het oog op het zoveel mogelijk beperken van 

overlast voor gebruikers, omwonenden en ondernemers, aangegeven een dergelijke volledige 

afsluiting niet te willen. In goed onderling overleg is daarom een fasering aangebracht in de afsluiting 

van het park.  

 

Wat zijn de afspraken van de gemeente op het gebied van communicatie hierover met de organisatie 

van het evenement? En hoe loopt dat in de praktijk? Zijn er al leerpunten uit te trekken voor de 

gemeente?  

De afspraak is dat de organisatie van een evenement zorgt voor de communicatie over het evenement 

zelf, maar ook afsluitingen, verkeersmaatregelen en toegankelijkheid van de omgeving. Ingeval van 

een grootschalig evenement is ook de afdeling Communicatie van de gemeente betrokken voor de 

algemene berichtgeving. Over het algemeen gaat dat goed. Leerpunt voor de gemeente is dat we bij 

dit soort grootschalige evenementen in de toekomst zullen kiezen voor een gezamenlijke 

communicatie. 

 

Is er toezicht op hoe er met de natuur en in het bijzonder de bomen wordt omgesprongen? Zijn daar 

afspraken over gemaakt? Is er sprake van schade?  

Er zijn duidelijke afspraken gemaakt over de wijze waarop moet worden omgegaan met de natuur en 

dus ook met de bomen. Hierop wordt door of namens de gemeente toezicht gehouden. Bij de 

eindinspectie na het evenement bleek dat het park door de organisatie in goede staat is opgeleverd 

aan de gemeente. De organisatie van de Vliegende Vrienden is zorgvuldig omgegaan met het park in 

zijn algemeenheid en ook met de bomen. Er is geen sprake van schade. 

 

Het is een commercieel evenement met kaartjes die tussen de 60 en 160 euro per persoon kosten:  

a) Wat zijn de exacte opbrengsten voor de gemeente Zwolle?  

De financiële opbrengsten voor de gemeente zijn de legesopbrengsten. Daarnaast heeft de organisatie 

200 parkeerplaatsen op de Turfmarkt gehuurd. De opbrengsten van de vergelijkbare periode in 2017 

zijn daarvoor doorbelast aan de organisatie. Het gebruik van de Turfmarkt heeft geen invloed gehad 

voor abonnement- en vergunninghouders. Deze konden normaal parkeren op de Turfmarkt. 

b) Wat heeft het evenement de gemeente gekost?  

De kosten voor de gemeente betroffen de reguliere ambtelijke inzet voor overleg, voorbereiding 

vergunningverlening en toezicht en handhaving. Dit is vergelijkbaar met andere grootschalige 

evenementen zoals het Bevrijdingsfestival of Stratenfestival. 
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c) Wegen de kosten (incl. de overlast voor de buurt, ondernemer, schade aan de natuur) volgens de 

gemeente op tegen de baten?  

Zwolle zet in op een bruisende stad en wil uitnodigend zijn voor mensen van buiten de stad. 

Evenementen als de Vliegende Vrienden dragen bij aan een aantrekkelijk aanbod voor Zwollenaren en 

inwoners uit de regio. Dat bleek ook wel uit de vele positieve reacties. De Vliegende Vrienden is 

bezocht door vele Zwollenaren en heeft de stad onder de landelijke aandacht gebracht.  Wij vinden 

daarom dat de baten opwegen tegen de kosten. 

Volgt er een evaluatie met de gemeente, organisatie, buurtbewoners en betrokken ondernemer van het 

parkpaviljoen over hoe een mogelijke volgende editie beter kan worden georganiseerd? Kan die 

evaluatie ook gedeeld worden met de raad?  

Ja, er volgt een evaluatie met de organisatie, buurtbewoners en de betrokken ondernemer van het 

parkpaviljoen. De Raad wordt hierover geïnformeerd.   

 

Openbaarheid 

Ja 

 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 

 


